
Juridiska föreningens styrelsemöte
Tisdag den 31 oktober 2023

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Elin Thorin.

1.1. Närvaro
Ordförande Elin Thorin Närvarande

Vice ordförande Anton Eriksson Närvarande

Ekonomiansvarig Albin Arousell Närvarande

Marknadsansvarig Klara Brändström Närvarande

Utbildningsansvarig Olof-Petter Häggström Närvarande

Vice utbildningsansvarig Ludvig Andersson Närvarande

Informationsansvarig Amanda Stålnacke Närvarande

Sportmästare Elias Bustamante Sävlind Närvarande

Klubbmästare Karolina Landmark Närvarande

Chefredaktör för de Facto Ella Rönnbäck Frånvarande

1.2. Val av justerare
Till justerare valdes Olof-Petter Häggström och Ludvig Andersson.

1.3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

1.4. Godkännande av föregående protokoll
Protokoll från 2023-10-24 godkändes.

2. Rapporter

2.1. Juristens dag
Projektansvariga informerade om att det är mindre än en månad kvar till Juristens dag. Arbetet flyter
på som det ska. Vi vill uppmärksamma på att anmälan till banketten stänger idag (31/10).
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3. Beslutsärenden

3.1. Beslut om kostnad för kaffe och fika till JF-rummet
Ordförande vill ta ett beslut om en kostnad på 2 472,22 kr avseende fika, kaffe, mjölk och muggar.
Styrelsen godkände beslutet.

3.2. Beslut om kostnad för gästföreläsare till JDs fördag
Projektansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 25 000 kr avseende arvode till gästföreläsare till
fördagen.
Styrelsen godkände beslutet.

4. Diskussionspunkter

4.1. JF-åsikt om gästföreläsningar
Styrelsen har fått in en JF-åsikt gällande huruvida vice-ordförande har några planer på att anordna
någon gästföreläsning och påpekar även att det ingår i hans uppdrag. Medlemmen påpekar att denne
inte kan se att nuvarande styrelse har anordnat en enda sådan hittills.

Styrelsen tackar för åsikten. Vice ordförande informerar om att två stycken gästföreläsningar just nu
är i planeringsstadiet och mer information kommer så fort något är spikat. Vad gäller tidigare
föreläsningar hölls det en gästföreläsning med Abraham Zeito under våren 2023.

4.2. JF-åsikt om JFs omröstningar
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem från T1, som lyder enligt följande: "Jag undrar varför
alla eventuella omröstningar som görs under styrelsemöten framställs som att styrelsen tagit alla
beslut som en enhet som alla är överens.
Om JFs styrelseuppdrag hade handlat om att man har som främsta uppgift att nå ekonomisk vinning
och vara ett ledande miljon företag så hade jag möjligen förstått de.
Jag upplever inte heller att de spelar roll i frågor som rör ekonomiska poster och ska godkännas för att
kunna betalas osv. Utan jag menar frågor som har lyfts av studenter.
Om en student lyft en fråga som är viktig för den, frågan tas upp på ett möte, förslaget kanske röstas
ner med majoritets stöd, tror inte ni att de skulle kännas bra för de/dem medlemmar som upplevde
frågan som viktig att se att iallafall någon av de förtroendevalda va på deras sida även om förslaget
blev nedröstat?
Finns det inte en vinning med att ni förtroende valda är transparenta i omröstningar som rör
medlemmarna?
Vidare menar jag inte att de måste framgå vem som inte höll med majoriteten utan de viktiga att
någon gjort de om så är fallet."

Styrelsen tackar för åsikten. De gånger vi tar beslut sker de oftast genom acklamation och vi är vid
dessa beslut eniga. Det är sällan vi tar beslut i protokoll och är oeniga. De gånger vi har tagit beslut
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som inte är kostnadsbeslut i protokoll har vi skrivit ut hur många som har röstat på vad, vilket vi även
kommer att fortsätta med framöver. När vi formulerar svar på JF-åsikt eller annat har vi tidigare haft
en utförlig diskussion kring hur vi ska tänka vid fattandet av svaret, och kommer då gemensamt fram
till vad som blir bäst. I svaret på dessa åsikter i våra formuleringar försöker vi få fram olika nyanser
av vad vi diskuterat. Vill man ta del av en mer nyanserad diskussion än vad som framgår i protokoll är
man alltid välkommen till våra styrelsemöten på tisdagar från kl. 12.00.

4.3. JF-åsikt om JFs omröstningar igen
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem från T1 som lyder enligt följande: "Jag undrar varför
alla eventuella omröstningar som görs under styrelsemöten framställs som att styrelsen tagit alla
beslut som en enhet som alla är överens.
Om JFs styrelseuppdrag hade handlat om att man har som främsta uppgift att nå ekonomisk vinning
och vara ett ledande miljon företag så hade jag möjligen förstått de.
Jag upplever inte heller att de spelar roll i frågor som rör ekonomiska poster och ska godkännas för att
kunna betalas osv. Utan jag menar frågor som har lyfts av studenter.
Om en student lyft en fråga som är viktig för den, frågan tas upp på ett möte, förslaget kanske röstas
ner med majoritets stöd, tror inte ni att de skulle kännas bra för de/dem medlemmar som upplevde
frågan som viktig att se att iallafall någon av de förtroendevalda va på deras sida även om förslaget
blev nedröstat?
Finns det inte en vinning med att ni förtroende valda är transparenta i omröstningar som rör
medlemmarna?
Vidare menar jag inte att de måste framgå vem som inte höll med majoriteten utan de viktiga att
någon gjort de om så är fallet."

Styrelsen tackar för åsikten. Se svaret ovan i punkt 4.2.

4.4. JF-åsikt om föregående protokoll
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem, T1, som lyder enligt följande: "Gällande svar på
frågan 4.2 Jf-åsikt protokoll från senaste möte.

Förstår att de är svårt att ta på allvar om personen som skrivit åsikten valt att vara anonym, men man
kan ju svara något i stil med:

”Tack för din åsikt. Vi tar alla åsikter som handlar om anklagelser som rör påstående om rasism,
sexuellt ofredande eller andra brottsliga handlingar på största allvar. För att kunna hjälpa dig vidare
och utreda händelsen ber vi dig kontakta bla bla bla..”

..och vem ska man kontakta om man upplever något liknande?

Eller något liknande. Inte bara ”vi tar inte upp frågor som rör personangrepp”. Utåt ser de ut som att
ni försvarar personen och tar påstående som helt ovidkommande.

Oavsett sanningshalten så är de allvarliga anklagelser."

Styrelsen tackar för åsikten. Vi anser att förra åsikten var tomma anklagelser eftersom det inte
framgick något ytterligare av åsikten. Vi har inte fått mer information och har heller inte uppgift om
vem som anser detta varför vi inte kan komma i kontakt med personen. Vi hoppas att våra medlemmar
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vet att vi tar starkt avstånd till sådant som förra åsikten berör eller andra anklagelser och givetvis inte
står bakom rasism, sexism eller dylikt. Tillika att vi tar avstånd från detta, tar vi även avstånd till
sådana anklagelser som saknar grund.

När vi får grundade anklagelser/påstående som rör personer tar vi det på största allvar. Därefter kan vi
hjälpa till med en anmälan till kåren. Kåren kommer då utreda händelsen från start och till sist fatta
beslut i frågan. Personer som upplever något på juristprogrammet/universitetet måste inte gå via oss,
om man inte vill, utan kan själv inleda ett ärende hos kåren. Kåren finns i Samhällsvetarhuset plan 2,
korridor H.

Vi som styrelse har ingen befogenhet att utesluta en medlem eller vidta andra åtgärder mer än att vi
hjälper till om en medlem vill inleda ett ärende hos kåren. Då kan man med fördel vända sig till
ordförande men det går givetvis bra att vända sig till någon annan i styrelsen. Styrelsens
kontaktuppgifter finns på hemsidan.

4.5. JF-åsikt om ekonomin
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem som frågar om det är någon som kontrollerar
ekonomiansvarigs arbete då medlemmen känner att det varit många konstiga kostnader detta år.

Styrelsen tackar för åsikten och för att medlemmen är uppmärksam på vilka kostnader föreningen har!
När det kommer till kostnader över 499 kr så beslutar vi om dem gemensamt och de framgår då av
protokoll. Alla andra kostnader bokförs mot kvitto. Ekonomiansvarig har under året inte lagt märke
till några kostnader som går utöver det vanliga. De allra flesta budgetposter har också hållits. Utöver
säkerheten med bokföring mot kvitton så granskar revisorn kontinuerligt ekonomiansvariges arbete.
Kontrollen består i att kontrollera verifikationer samt att alla bankhändelser bokförs, under året har
revisorn inte upptäckt några sådana avvikelser. Om en medlem upplever en kostnad som konstig är ni
välkommen att kontakta ekonomiansvarig på ekonomiansvarig@jf-umea.se.

4.6. JF-åsikt om föregående protokoll angående “JD-företräde”
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem som undrar vad som menades med punkten
"JD-företräde" i det senaste protokollet. Medlemmen skriver att det inte framgick någon information
alls och att det är viktigt att styrelsen ska vara tydliga med medlemmarna. Medlemmen undrar vad
diskussionen handlade om och varför den hölls samt vad företrädet gällde. Medlemmen skriver även
att det är onödigt att ta upp en punkt i protokollet om styrelsen inte tydliggör vad den handlar om.
Medlemmen skriver även att man som medlem ska ha insikt i styrelsen verksamhet så att ett
förtydligande hade varit tacksamt.

Styrelsen tackar för åsikten och håller med om att punkten var ofullständig. Svaret skulle justeras men
det glömdes av. Vi ber om ursäkt. Det vi diskuterade var i fall Juristens dags (JD:s) arbetsgrupper
skulle ha ett absolut företräde till JD:s avslutande bankett. Under förra veckans diskussion kom vi inte
fram till något beslut men frågan diskuterades. Om man är intresserad av en mer nyanserad diskussion
är man alltid välkommen att delta under styrelsemötena som äger rum i JF-rummet varje tisdag från
kl. 12.00.
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4.7. JF-åsikt om styrelsens gedigna arbete
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem, termin 7, som lyder enligt följande: "Hej! Jag skulle
bara vilja framföra att ni gör ett otroligt och gediget arbete med föreningen och att ni har förtroende
från väldigt många även om det inte är det som hörs mest. Jag som medlem tycker att det är tråkigt att
det blivit en negativ inställning till styrelsen och jag tror att vi alla borde komma ihåg att vi bara är
vanliga människor där alla kan göra misstag ibland, men att det inte behöver rubba ett helt förtroende
som ni byggt upp under det gångna verksamhetsåret även om det alltid finns saker att utveckla i en
förening. Tack för att ni alltid bjuder oss medlemmar på kaffe, för att ni håller JF-rummet öppet för
gemenskap och för att ni anordnar event där vi får möjlighet att delta på allt från roliga sittningar och
sportaktiviteter till möten med våra framtida arbetsgivare, dessutom tillsammans med våra kompisar!
En guldstjärna till er, och ni kämpar på bra & vi är många som är tacksamma för det!"

Styrelsen tackar för åsikten och det gör oss väldigt glada att medlemmen uppskattar vårt arbete. Det
glädjer oss att personen tar sig tid att skriva åsikten. Vi kommer fortsätta vår tid som styrelse med
syftet att göra vårt bästa för att göra våra medlemmar nöjda.

4.8. JF-åsikt om hur nya styrelsen tillsätts
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem på termin 3 som skriver följande: "Det pinsamma
medlemsmötet under måndagen lämnade inte bara en bitter eftersmak utan ett helt förlorat förtroende
för flertalet styrelsemedlemmar, valberedning och styrelsen som helhet. Redan när valberedningens
nomineringar blev offentlig upplevdes det i mångt och mycket som att det var den nuvarande
styrelsens kompiskrets som skulle efterträda dom i respektive roller. Flertalet frågor som ställdes till
de motkandiderande upplevdes redan från början som passivt aggressiva, men eskalerade sedan till
vad som inte kan beskrivas som något annat än en häxjakt. De pajasfrågor som ställdes till de
motkandiderande gav flera av oss åhörare anledningar att ställa varandra frågan: "är det här okej?".
Det var det inte. JF har redan innan mötet upplevts som icke inkluderande, men efter mötet upplevs JF
som en sluten, elitistisk krets som tillsätter sina egna på de olika styrelsepositionerna. Jag hoppas
innerligt att ni ser över hur tillsättandet av nya styrelsemedlemmar ska gå till framöver för att ge
utomstående bilden av att det är en demokratisk process. Jag vill även uppmana er att se er själva i
spegeln och fundera över hur ni vill att JF ska uppfattas i framtiden."

Styrelsen tackar för åsikten. Gällande valberedningens uppdrag och arbetssätt framgår det av
föregående protokoll punkt 4.1 och tillhörande bilaga. Angående att det ser ut som att tillträdande
styrelsen är kompisar med både varandra och nuvarande styrelse vill vi påpeka att det har mycket att
göra med tidigare engagemang, vilket är meriterande när man söker en post i styrelsen.

Det är tråkigt att medlemmen som skickade in åsikten känner att den har förlorat förtroendet för
styrelsen och valberedningen. Att medlemsmötet uppfattades som medlemmen beskriver tycker
styrelsen är tråkigt.

Gällande de frågor som ställdes under medlemsmötet tog mötesordförande beslutet att avbryta
frågorna då det inte längre fanns någon koppling till posten i styrelsen eller arbetet som
styrelseledamot i sin helhet. Mötesordförande hade uppfattningen av att tidigare frågor hade en
koppling, varför de fick ställas för att främja ett demokratiskt tillsättande av nästkommande styrelse.
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4.9. JF-åsikt om kaffet
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem studerande termin 9 som påpekar att kaffet i
JF-rummet denna terminen har blivit alldeles för svagt och ofta till den nivån att det inte ens är värt att
dricka. Medlemmen skriver att om detta beror på budgetnedskärningar är det en mycket konstig
prioritering då kaffet måste ses som en central uppgift för styrelsen. Medlemmen skriver även att om
styrelsen faktiskt har råd med kaffet är det väl dessutom en mycket bättre idé att ha bra kaffe en del av
veckan än odrickbart kaffe alla dagar. Medlemmen skriver även att om det bara beror på ren okunskap
om hur kaffe bryggs får styrelsen ta och rycka upp sig. Medlemmen skriver även att denne annars
tycker att styrelsen gör ett bra jobb med gott bemötande och en inbjudande stämning jämfört med
flera av de tidigare styrelserna.

Styrelsen tackar för åsikten och tycker det är tråkigt att medlemmen väljer att inte komma ner till
JF-rummet för att ta en kopp kaffe. Detta är en fråga om okunskap i kaffekokande och inte en
budgetfråga. Vi ska absolut se över vårt kaffekokande så det blir godare. Man är välkommen att
meddela hur många skopor som ger den optimala smaken. Vi uppskattar den positiva feedbacken och
tackar ödmjukast för att medlemmen tycker att vi har gjort ett bra jobb under verksamhetsåret.

5. Informationspunkter

5.1. Information om examen 2024
Informationsansvarig informerade om att anmälan till examensceremonin har varit öppen sedan 8:e
oktober och kommer att stängas kring jul. Det vore jättekul om så många som möjligt som läser T9
går in och anmäler sig via formuläret i facebookgruppen “Juristexamen Umeå 2024!!”. I samma
fb-grupp finns en omröstning om vilken lärare man vill bjuda in som talare under ceremonin.
Omröstningen avslutas 5:e november. Vidare i samma grupp finns ett formulär man kan fylla i om
man är intresserad av att hålla tal under examensbanketten. Intresseanmälan för tal kommer att
stängas den 12:e november.

5.2. Information om beachvolleybollturnering och medföljande efterfest
på Cinco

Klubbmästaren och sportmästaren informerade om att det kommer att hållas en
beachvolleybollturnering den 11 november och en efterfest på Cinco samma dag. Anmälan är nu
öppen och kommer att stängas den 8:e november. Mer info om efterfesten på Cinco kommer inom
kort på på instagram. Vad gäller information om själva turneringen finns mer information att tillgå på
sportmästarens Facebook.
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6. Övriga frågor

6.1. Inga övriga frågor

7. Mötets avslutande
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet,

Amanda Stålnacke,
Informationsansvarig och protokollförare

___________________________ ___________________________
Justerat, Olof-Petter Häggström Justerat, Ludvig Andersson
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